
PLZEŇSKÝ KRAJSKÝ ATLETICKÝ SVAZ 
Vejprnická 56, 318 00 Plzeň 

E-mail: mneuvirt@atletika.cz 
WEB: www.pkas.cz 

č. ú.: 171786781/0300 
IČ: 70923116, DIČ: CZ70923116 

 

 

 
Zpráva o činnosti VV za rok 2023 

 
Dovoluji si Valné hromadě předložit zprávu o činnosti VV PKAS v období 2023. 
Letos se scházíme v poměrně krátkém intervalu od minulé VH, která proběhla netradičně na podzim 
loňského roku, což bylo z důvodu zimní VH ČAS, která upravovala stanovy našeho svazu.  Na podzimní 
VH jsme hodnotili naši činnost za rok 2022 a nyní se tedy budeme věnovat činnosti KASu za rok 2023.  
 
V roce 2023 VV PKAS pracoval v nezměněném složení: 
 
Petr Konop  předseda  
Josef Pšajdl  místopředseda a úsek STK  
Miroslav Neuvirt sekretář a zároveň manažer oblasti 
Jiří Bastl  hospodář              
Zdeněk Šilhánek   web. stránky + činnost na úseku mládeže 
Denisa Benešová atletika dětí a žactva 
Roman Sladký  atletika mimo dráhu  
Erna Linhartová  úsek rozhodčích  
Adriana Ujkanovičová atletika mládeže a grantová problematika 
 
V průběhu roku s VV začala spolupracovat Kateřina Maršálková, která se ujala propagační stránky 
krajské atletiky a převzala po panu Šilhánkovi webové stránky KASu a změnila a rozšířila podobu dalších 
našich sociálních sítí.  
 
Chtěl bych při této příležitosti všem členům VV velmi poděkovat za jejich práci, kterou provádějí pro 
krajské atletické hnutí zdarma případně za odměnu spíše symbolickou. 
 
Jednání našeho VV pravidelně probíhala každý měsíc, krom července a zasedání se bez výjimky účastnil i   
revizor naší oblasti pan Jan Ledvina. 
 
VV se na svých schůzích především zabýval přípravou krajských atletických soutěží, a to jak jednotlivců, 
tak družstev, koordinací, zajištěním a také následným hodnocením těchto akcí. Nemalá pozornost byla 
také věnována ekonomické problematice krajské atletiky. VV se snaží hospodařit vyrovnaně. V loňském 
roce se to podařilo i s mírným ziskem.  Výnosy činily 1 448 913 Kč a náklady 1 333 873 Kč.  Zisk tedy činil 
115 040 Kč.  Podrobnosti spolu s rozpočtem na rok 2024 vám předloží hospodář KASu pan Bastl.   
 
 Ve spolupráci s kluby Plzeňského kraje se nám podařilo uspořádat a ekonomicky zabezpečit všechny 
mistrovské soutěže od mladšího žactva po dospělé, a to včetně OM v krosu a halových mistrovství. 
Získávat pořadatele je čím dál složitější, což vám určitě potvrdí šéf STK, pan Pšajdl, a ekonomická 
náročnost soutěží se také rozhodně neklesá.   
 
Nám se na podporu krajských soutěží i v loňském roce podařilo získat dvěstětisícovou dotaci od KÚ 
Plzeňského kraje a tím se náklady nemusí přenášet na kluby či jednotlivce ve formě zvýšeného 
startovného na soutěžích.      
 
KAS mj. organizoval a ekonomicky podporoval i Běžecký pohár mládeže, kterého se v 12 závodech 
zúčastnilo 2197 běžců kategorií předžactva, žactva a dorostu, což je o 400 mladých běžců více než v roce 
2022. Dík patří klubům a organizacím, které se do tohoto seriálu v loňském roce zapojily a byly ochotni 
jednotlivé závody zajistit.    
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V našem kraji také v loňském roce působila 4 střediska SpS, a to v 2x v Plzni, ve Stříbře a Domažlicích. U 
AK Škoda je ustanovena AA, která podporuje atlety kategorií dorostu a juniorů na místo SCM a také 
kategorii atletů 19-23 let. 
V důstojném prostředí sálu Elektro učiliště ve Skvrnanech opět proběhlo vyhlášení ankety Atlet 
Plzeňského kraje za účasti medailistů z M ČR, reprezentantů, ale mj. i předsedy ČAS, hejtmana 
Plzeňského kraje a dalších významných hostů.   
Vyhlášení nejlepších atletů předcházelo i vyhlášení BP a to i tradičně za 100 % účasti malých závodníků. 
Obě tyto akce KAS ekonomicky zajišťuje z vlastních zdrojů.  
 
Chci vás také informovat o tom, že v konci roku 2023 jsme měli v našem KASu  21 klubů a jeden atletický 
kroužek na Železné Rudě.   
U ČAS na konci loňského roku bylo evidováno 3887 členů což je o 287 více než v roce 22.  
Bohužel stále máme okresy, kde je atletika mezi ostatními sporty spíše minoritní, jsou to okresy Plzeň-
jih, Plzeň-sever a Rokycany. Samozřejmě tento stav hlavně souvisí s infrastrukturou sportovišť, ale i 
nedostatkem kvalifikovaných a ohodnocených trenérů. Osobně si myslím, že i Plzeň by si zasloužila ještě 
jedno důstojné atletické sportoviště při zájmu, který v krajském městě o atletiku je.  
 
Závěrem chci všem klubům a jejich činovníkům poděkovat za korektní spolupráci s KASem, za vaši 
vstřícnost při zabezpečení krajských soutěží a popřát vám mnoho spokojenosti a radosti v letošní 
atletické sezóně.   
 

 
 
 
V Plzni dne 12. červa 2024                                                                                                            Petr Konop  
                                                                                                                                                       Předseda PKAS 
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